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INTERPELACJA 

w sprawie nawierzchni ulicy Kwiatowej 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 

w imieniu mieszkańców ul. Kwiatowej zwracam się z ponowną prośbą o poprawę 

stanu nawierzchni ww. ulicy. Moja interpelacja podyktowana jest prośbami mieszkańców, 

którzy zgłaszają, że stan drogi znacznie utrudnia im codzienne funkcjonowanie. Mieszkańcy 

niejednokrotnie już zwracali uwagę na istniejący problem. Zgłaszający informują również, że 

mają ogromny problem z przemieszczaniem się ulicą zarówno autami, jak i pieszo.  

W związku z powyższym w imieniu mieszkańców oraz własnym proszę również o 

zabezpieczenie środków w budżecie miasta na inwestycję mającą na celu wybudowanie 

docelowej nawierzchni, ponieważ doraźne prace naprawcze (łatanie) nie przynoszą żadnego 

długotrwałego efektu poza podwyższaniem poziomu drogi względem działek. 

Bardzo proszę o interwencję w przedstawionej sprawie. 

          Z poważaniem 

          Rafał Koczywąs 

 


